
   

Nørre Alslev Skole d.  28.4.2022  

  

  

Referat af skolebestyrelsesmøde   
Den 28.4.2022  

Kl. 18.00 – 20.30  

Ordstyrer: Astrid  

Ref.: Susanne  

Tilstede: Astrid, Mathilde, Hanne G, Katja, Nick, Hanne J, Pernille, Malthe, Elias, Susanne   

Referat   

1. Godkendelse af dagsorden  

Tidspunkt for møderne er kl. 18.30-20.00  

  

2. Punkter til Eventuelt?  

  

3. Fredsvalg til Skolebestyrelsen (v. Susanne)  

a. Orientering om valgte kandidater til den kommende bestyrelse  

• Susanne orienterede, om valgprocessen og at der med formanden for 

skolebestyrelsen er besluttet fredsvalg, hvor de opstillende kandidater alle er 

kommet ind.  

• Der er to nye kandidater – Louise Harder og Mads Danielsen.  

• Der er genvalgt to allerede siddende medlemmer: Annette Keil og Mathilde Braarud 

Hansen og Astrid Hedemann  

• Øvrige medlemmer, som ikke var på valg og fortsætter i skolebestyrelsen: Hanne 

Gaard Guldager, Katja Rüdiger Pilgaard og Nick Lyng.  

• Medlem som udtræder af skolebestyrelsen: Susan Christina Helt Green.  

• Nye elevrepræsentanter: Elias Larsen og Malthe Hellmann Sørensen • 

Valgprocessen for medarbejderrepræsentanter er endnu ikke afsluttet. Dermed 

består bestyrelsen af 8 forældrevalgte medlemmer, 2 medarbejderrepræsentanter, 

to elevrepræsentanter og 3 ledelsesrepræsentanter. Der er prioriteret flere 

forældrevalgte medlemmer i bestyrelsen.  

Den nye bestyrelse vil konstituere sig på møde den 14.6.2022.  

  

  



  

  

4. Evaluering af princip for deling af klasser på 7. årgang  

a. Orientering v. Pernille og Susanne  

• Der er drøftelser omkring fordele og ulemper for deling af klasserne på 7. årgang.   

• I 6. klasse fylder det noget, at man skal deles. Processen går i gang sidst i maj.  

b. Fremadrettet proces for evaluering (alle)  

• Opmærksomhedspunkter   

• Evalueringsmetode og mål for evaluering  

   Evaluering for eleverne:  

Hvordan har eleverne oplevet det i 6. klasse? Det anbefales fra eleverne, at man får en snak 

i klasserne – fx med Pernille, om hvordan det har påvirket klasserne. Der her været mere 

samarbejde på tværs af klasserne og man har fået større kendskab til hinanden på tværs af 

klasserne.   

Der anbefales også en skriftlig evaluering fra alle 3 årgange. Gerne i efteråret 2022.   

  

Evaluering fra medarbejdere:  

  

Det tages op på personalemødet den 2.5.22, hvor man ser ind hvilke overskrifter der skal 

ligge til grund for evalueringen.   

  

5. Kort status fra skolen (orientering v. Susanne, Pernille og Hanne) • Elever  

Der er startet 3 nye elever siden sidste møde den 23.3.22 og en skolestarter til Forårs-SFO.  

Der er skrevet to elever ud.  

Der er 36 børn i Forårs-SFO. De er delt i to grupper pga. lokalerne og det er tanken at dele dem 

nogle gange for at se om der er lavet de bedste match. De deltager i frikvarterer for alle og 

kommer ind når klokken ringer. Har også været på ture. Der er svømning hver mandag – der er 

for kort tid når der også kommer fra andre skoler. Nu bliver det hver anden mandag og kan være 

der en hel time.   

• Medarbejdere  

Der er mange ledige stillinger i kommunen, som bliver slået op i et fælles opslag. Der er lige nu 

pædagogstillinger opslag og stor interesse omkring dem. Der er en fast stilling og en 

tidsbegrænset.   

Der er behov for at ansætte 1-2 i lærerstillinger – også begrundet i Fagligt løft.  

• Planlægning af kommende skoleår  

Der er en god proces i gang, hvor afdelingerne er tæt involveret.   

Der har været opmærksomhed på Nørre Alslev skoles kommentarer til Kvalitetsrapporten 

omkring og kritik af matematik og PPR som system.   

  

6. Skolefest (drøftelse – alle)  



  

 •  Hvornår kan der afholdes skolefest?  

Der afventes drøftelse på Personalemøde den 2.5.22.  

Fra elevrådet:   

Der er fundet dato til en aktivitetsdag 9.5 eller 10.5. Det er fra 4. til 9. klasse og de voksne kommer også på 

hold, så de også kan lære noget om hvad det vil sige at være aktive.  

  

_________________________________________________________________________  

7. Økonomi (orientering v. Susanne og Pernille)  

Der arbejdes på et økonomisk overblik og der er fortsat et overforbrug ift. en overnomering i dette skoleår.  

  

8. Punkter til kommende møder den 23.5.22  -  Orienteringspunkt fra formanden.  

  

9. Eventuelt  

Opmærksomhed på at støtte op om forældrerådene og give dem gode ideer til sammenhold.  – også et 

punkt til kommende møder.  

Obs på om 14.6. skal rykkes til en anden dato pga. Sydhavsstafetten.  

  

  


